
Anteckningar 2023-11-30 

Plats: Hos Thylen i Edstorp 

Närvarande: Thomas Thylen, Thor-Eric Ryden, Martin Claesson, Kjell Sandahl, Richard Johansson 

Öppnande 

Thomas öppnade mötet 

Val av mötessekreterare 

Till sekreterare valdes Anneli Thylen som adjungerande 

Val av protokolljusterare 

Till justeringsperson valdes Richard och Thor-Erik 

Näringsliv och Företagande 

Företagandet är en stor problematik i Vetlanda kommun då det är mycket trähusbranschen. 

Stenberga har några småföretag kvar, men det börjar knaka i vissa fogar. Även de andra orterna har vi 

inte hört något från företagen så det är väl inte några nedläggningar på gång. Det finns 11 st platser 

på Näverbyn. Affären i Stenberga är mycket viktig för bygden, men ägarna är uppe i ålder så frågan är 

vem som tar över i framtiden. Det är viktigt att utkörningsbidragen finns kvar i kommunen och att 

ersättningen följer med när allt blir dyrare. Mycket bra och viktigt att kommunen fortsätter att handla 

lokalt och tar den eventuella kortsiktiga något högre kostnaden för att på både kort och lång sikt 

gynna bygden. 

Barn och ungdomar 

Skadegörelsen har minskat sedan skolorna började och det blir kallare. 

Äldreomsorgen 

När det gick över till Korsberga så var det många anställda som skrek att det inte var bra. Men vad det 

verkar så fungerar det väldigt bra, personalen är väldigt positiva och trevliga när de kommer till 

brukarna i kommundelen. Många äldre flyttar in till stan men det är positivt att husen oftast går till 

barnfamiljer. 

Nöjesliv och Kulturliv 

Nye fiket skulle behöva ha större lokaler men det kostar mycket pengar att utveckla lokalerna. 

Traktorracet i Nye har en stor publikattraktion det drar ca 2750 st, även Vintermarknaden i Näshult 

drar en massa besökare. 

Vägar och Gator 

Thor-Erik har funderat på hur vi kan få trafiken att lugna ner sig i byarna, polisen har inte varit ute och 

gjort några hastighetskontroller i orterna. Han vill att vi lämnar en skrivelse till Trafikverket, så vi får 

reda på vad det är som gör att kommunen inte vill göra något. Vi skulle kunna låna, hyra, eller 

införskaffa en "din fart" skyllt, så skulle det lugna ner tempot i samhällena. Thomas och Thor-Erik tar 

och skriver ihop en skrivelse om att få tillåtelse att sätta upp och använda en egen "Din Fart". 

Bo och Leva 

Vasens biogasanläggning är igång nu, så de säljer en del el ut på nätet. Det finns inga tomma hus i 

orterna, för de går åt direkt så fort de blir till salu. 

Förskola och grundskola 

Duktig personal på skolan i Nye, men det är en vikande trend på barnantalet till hösten. Men i Skirö 



fungerar det bra med fritis och skolgång i Kvillsfors, för föräldrarna lämnar sina barn i Skirö och sedan 

hämtar skolskjutsen dem där och tar dem till Kvillsfors. 

Smålands Trädgård 
Kurs om det ljusa Småland som kommer under januari i Nye och Lemnhult. De håller på och 

marknadsför föreningen på bland annat genom instagram. I Skirö är kursen redan i gång under 

ledning av Karl-Erik Eiderbrant 

Byalag/samhällsföreningar 
Nye Fiket: det är ekonomiskt tufft, och hur ska vi drifta det under sommaren, anställt folk?. Då krävs 

det högre priser och då har inte folk råd att fika. Problemet är att de ideella krafterna börjar bli 

förgamla och inga yngre är intresserade. Loaklevs lustgård är ett bra och fint sommarfik. Ekbacken 

har ett fik vid enstaka tillfällen och det är välbesökt. 

Övriga frågor 
Möten inför 2024 

Nye 29 februari 

Stenberga 30 maj 

Skirö 29 augusti 

Näshult 28 november 

Ordföranden önskar alla en God Jul och Ett gott nytt år. 

Vid anteckningarna 

Anneli Thylen 

Justerare: 

Richard Johansson Tor-Eric Ryden 


